
Zápis ze zasedání akademického senátu UK FTVS 

ze dne 10.6. 2008 

Přítomni (bez titulů): dle prezenční listiny 

Hosté (bez titulů):Bunc, Vlčková, Wawrosz 

Program: 1. Kontrola zápisu – zápis z květnové schůze byl schválen (6 pro, 2 proti, 7 se 

zdrželo) 

2. Rozpočet na rok 2008  

Diskuse: -EK konstatovala, že forma v jaké je rozpočet předložen tajemnicí 

FTVS (ekonomem) je dána možnostmi, jaké zpracovatelé při 

sestavovánímají. Tato forma je bohužel pro AS zcela 

nevyhovující 

-Ekonom FTVS znovu rekapituloval legislativní požadavky na rozpočet, informace o 
předpokládaných zdrojích a výdajích 

-Opakovaně se objevil názor, že problémem je určení kritérií „oprávněnosti“ jednotlivých 
výdajů 

-Děkan informoval o stávající situaci ve zpracování kritérií zdůvodnitelnosti výdajů a naznačil 
další možný postup 

Hlasování –bylo rozhodnuto o návrhu rozpočtu hlasovat aklamací, poté byl 

návrh rozpočtu FTVS na rok 2008 schválen (10 pro, 0 proti, 5 se  

zdrželo)  

Na zářijovém zasedání budem bodem programu čerpání rozpočtu 

za 1. pololetí  

3.Koeficienty – AS schvaluje koeficient provozní režie a koeficient správní režie  

(10 pro, 0 proti, 2 se zdrželi ) 

4.Pravidla hodnocení pracovníků – předseda AS seznámil plénum s výsledky jednání 
předsednictva s vedením školy. Navrhl předložená pravidla schválit jako zkušební, pro 
potřeby AS vyhodnotit šk. rok 2007/2008 a poté provést úpravy tak, aby v listopadu 2008 
mohla být schválena definitivní verze (uvedení v platnost 1.1.2009). Návrh byl schválen (10 
pro, 0 proti, 1 se zdržel) 



5.AS vyjadřuje plnou podporu AS UK a jeho usnesení ze dne 23. května 2008, 

které varuje před ohrožením klinické výuky v důsledku navrhované 

transformace fakultních nemocnic. AS FTVS si je jako zástupce akademické 

obce FTVS vědom ohrožení klinické výuky pro medicínské obory, vyučované  

na univerzitách v České republice. Situaci chápe i proto, že část výuky 

pregraduálního studia fyzioterapie i postgraduálního studia biomedicínckého  

zaměření na naší fakultě je závislá na klinickém zázemí. V podmínkách  

volného trhu není možné menšinovým podílem akcií zajistit v akciové  

společnosti rozhodující vliv na kvalitu i kvantitu výuky. (12 pro, 0 proti, 0 se zdrželi ) 

6.Delegace pravomocí – AS FTVS pověřuje své předsednictvo provedením všech nezbytně 
nutných úkonů náležejících AS v období od 1.7. 2008 do 31.8. 2008 (11 pro, 0 proti, 0 se 
zdržel). 

7.Různé: 

-AS rozhodl neprojednávat některé předložené materiály. „Informace o studijních oborech“ 
bude projednávána až po vyhodnocení přijímacích zkoušek na šk. rok 2008/09. Navrhovaná 
forma „Informace“ nebyla konzultována s garanty studijních oborů. AS proto doporučuje, aby 
byly některé body (využití Scio testů apod.) nejprve diskutovány v rámci akademické obce 

-Proběhla diskuse s děkanem k některým bodům dopisu předsedy AS: 

Ad 1) Dle názoru AS nestačí jako dlouhodobá vize FTVS materiál „Hlavní 

směry činnosti na období 2007-2010“ Děkan vyjádřil vstřícnost k dalším  

návrhům a jednáním. Pro ně se připravuje vytvoření pracovních skupin 

Ad 3) Dle vyjádřeníděkana žádost o akreditaci oboru „Biomechanika“ 

nebyla podána pozdě, ale vzhledem k formálním nedostatkům pozastavena 

příslušným oddělením rektorátu UK. Z korespondence mezi FTVS a prof.  

Ošťádalem (předseda OR biomedicíny na UK) však vyplývá, že se jednalo  

o časový lapsus FTVS 

-AS vyzývá hlavního řešitele VZ aby respektoval požadavky formulované v bodu 5) zápisu 
AS z května 2008 



Zapsal: Tůma 

Schválil: Süss 

 


